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Cree que la malentesa por que hi ha 
(Je quedar endeutats, és el que frena I'u-
tilització dels crédits que es poden acon-
seguir. 

^Com està actualment l'economìa mu-
nicipal? 

—L'economia és molt sana. 

—Potser el pöble ha estât una mica 
coix culturalment: biblioteca, manìfesta-
cions artistiques, local per a conferències, 
etc. Sembla que I'Ajuntament se n'ha 
preocupat poc. És aíxí? 

I'Ajuntament se n'ha parlat, però 
visi que a molts pobles han estât altres 
entitats les que han promogut o propor-
cional aqüestes millores, també s'ha con-
fiat que aquí seria així . A més, la instal-
lació de la Caixa d'EstalvIs Provincial al 
nostre poblé, que des d'un principi hi ha 
îreballat moltíssim, i e ls terrenys per ella'" 
adquirits, ens ha refermât en aquest or!-i 
teri. Sincerament, crec que en aquest as-
pects encara no ha correspost a la con-
fiança que la pobiació li ha dipositat. 

—La gent, una part de la gent, pensa 
que és una llàstima que no s'hagi desti-
nât una zona del pöble per a indùstria, 
uns anys enrera. Qué en penses tu? 

—El que passa és que no hi havia in-
dúsíries que ho demanessin. A r a que al-
guna se n'interessa, si no porta problè-
mes, se li donen faci l i ta is . 

En quan a la zona industrial, alxò re-
quereix un Pia General d'Ordenació. V i s t ' 
el que últimament es va fer i les impug-
nacions que va tenir, ara s'esta estudiant' 
a I'Ajuntament per presentar-lo a l'apro-l 
vació definitiva. ! 

I 
—Quin Hoc consideres més apropiat per 

aquesta zona? ' 
—Més que zona industrial, crec que é s j 

preferible industries de categoria, que no' 
siguin focus de contaminació i sorol ls . j 
amb espais per a jardí i per la práctica 
d'esports. A la zona que sigui, però més 
aviat ais afores. 

—Durant aquests anys has tingut dlfe-
rents equips de persones com a Com-
panys a I'Ajuntament. De quin en tens 
més bon record, i amb quins us compene-
tràveu millor? 

- A m b tots per un igual. No hi han ha-
gut mai discòrdies. Sempre s'han fet les 
coses parlant-ne i posant-nos d'acord. 

—Durant molts anys has estât conside-
a mes, com l'ànlma del fútbol local. 

Sabem que fa poc va ser premiada aques-
ta dedicació amb una dlstinció de la Fe-
deració Catalana, per cert molt meres-
wda. Però això ha estât causa també de 
•ìfjiques per part d'uns altres, que con-
Jderaven que aquesta labor felá que es 
Jescuidés una mica la més important, la 
«alcalde. Com et defensarles? 

^^Això no és Verität. Jo mai he deixat 
|alcaldia pel fútbol. Abans de ser alcalde 

em Guidava del fútbol, i he continuât 

fent-ho a la mesura de les possibil itats. 
Deixa'm fer constar, de pas, que conside-
ro immerescuda la distinció de la qual he 
estât objecte, tot i que agraeixo aquesta 
deferèncla. 

—Si ara, amb l'experiència actual, tor-
naves a començar en un càrrec igual o 
semblant, quines normes de la teva ac-
tuació modificarles? 

—Cap. 

—Per qué? 
—Perqué ho he fet tan bé com he sa-

pigut. Hi he posât tot el meu saber. 

—L'acceptaries, o no, una altra respon-
sabilitat d'aquest tipus? 

—Ara. de cap manera. Ni aquesta ni 

prés ha decidit el Govern Civ i l i la Jefa-
tura Provincia! del Moviment. 

—Seguirà la mateìxa linia? 
—L'administracló sempre ha de seguir 

una l inia semblant, que és cuidar-se'n. De 
l'interès que si posi depén que sigui més 
positiu 0 menys. Jo crec que no s'han 
de notar diferències en el canvi. 

—Tu, que coneixes bé Ies possibilitats 
i les dificultats de I'Ajuntament, què reco-
manarles als membres del consistori, 1 a 
la gent del pöble en general, perqué 
aquesta labor municipal fós fructífera i 
en bé de tots? 

— Q u e escoltin les suggerències que els 
hi donen els de fora, perqué tanipoc ho 
poden veure tot. 1 la gent del pöble, 
abans de criticar, que exposi les s e v e s 
opinions personalment o per escr it als 
membres de I'Ajuntament, dones és una 
ajuda que pot fer. 

—Segurament que hauràs tingut contac-
te amb gent important durant aquest 
temps, o assisti! a algún esdeveniment 
trascendental. Recordes els principals? 

— D u e s vegades he tingut 1'honor de 
ser rebut en audiència pel Cabdil l d'Es-
panya, General i ss im Franco. També és 
molt agradable l 'assistència al «Dia de la 
Provincia», que es fa cada any a diferents 
poblacions, i al qual hi assisteixen tots 
els alcaldes, presidits pel Sr. Governador 
C iv i l i el President de la Diputació, i mol-
tes vegades algún ministre, i àdhuc el 
Genera l í ss im Franco en alguna ocasió. 

cap. La meva edat ja no és la més con-
venient. S'ha de donar pas ais joves. 

—Com ha estât que has deixat el car-
ree? 

— J a feia anys que ho demanava, per-
qué crec que un alcalde no hi ha de ser 
tan temps. Amb uns vuit anys n'hi hauria 
prou. Menys no, perqué llavors no té 
temps de portar a terme els s e u s pro-
jectes. 

Últimament valg Insistir per escrit, ex-
posant els motius, i se'm va acceptar, 
encara que m'han fet esperar força temps. 

S í que tinc de fer constar que jo, en 
el nomenament del nou alcalde, no he 
influit per res, dones se'm van demanar 
uns noms, com a altres persones, i des-

i'ha dit, i en alguns moments ha do-
nai aquesta impressió, que t'aprofitaves 
del càrrec. Què hi dius a aquesta acusa-
C Í Ó ? 

—Tinc la consciència ben tranquila, Ja 
que he donat més jo a i'Ajuntament que 
l'Ajuntament a mi. Tenia dret a cobrar 
dietes de viatges i moites hores dedicades 
a l'Alcaldia a les quais voluntàriament he 
renunciat. El que passa, é s que com a 
conseqûència de l'exereici del càrrec, fas 
unes amistats que en moments determi-
nats també et son útils, 1 d'altra manera 
no les hauria tingut. 

—Vist el desenvolupament actual de 
Sta. Eulàlia, i la línia que segueix, com 
creus que será el nostre pöble i'any 2000? 

— É s dif íci l de preveure, però si segueix 
el ritme actual, sembla que creixerà 
massa de pressa. 

—Tens interés en dir alguna cosa més? 

—Donar les gracies a tots e is regidors 
i funcionaris que han coHaborat amb mi 
durant aquests anys d'alcalde, l fel icitar 
a l'amie Francese Brustenga, desitjant-li 
èxit en el càrrec. i oferint-li la meva col-
laboraeió per tot el que li pugui ser útil. 
G r à c i e s també, a tu i a la revista, per 
l'ocasió que m'heu donat de poguer dir 
tot això. 

Agraim sincerament l'atenció que has 
tingut amb nosaltres i per uRonsana». 
Moites gràcies. 

I aquí posem punt fina! a ['entrevista. Hem parlat molt més extensament, però unes coses per intranscendents i altres 
Psr impublicables, ens limiten al que acabeu de llegir. De totes maneres, crelem que és un reflexe força ver íd lc de la perso-
âlitat d En Jaume Maspons. Entre el que s'ha dit i el que s'endevina, hom pot formar-se una idea del que ha estât per a 

' per al poblé el seu pas per l'Ajuntament. 
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